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Council meeting of 4 December 2002

Motion on “Desalination”

Dr Hon LUI Ming-wah has given notice to move the attached motion
on “Desalination” at the Council meeting of 4 December 2002.  The President
has directed that “it be printed in the terms in which it was handed in” on the
Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.



2002年年年年12月月月月4日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

呂明華議員就呂明華議員就呂明華議員就呂明華議員就“海水化淡海水化淡海水化淡海水化淡”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府從速組織科技人員及提供資金，研究海水化淡的最新技術和
設備，以期長遠解決本港食水的來源及舒緩所引起的財政負擔問題，並促成

海水化淡設備製造業，推動經濟發展。”

(Translation)

Motion on “Desalination”
to be moved by Dr Hon LUI Ming-wah

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 4 December 2002

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to expeditiously mobilize scientific and
technological personnel and provide funding for research on the latest
desalination technology and equipment, with a view to solving in the long run the
problem with the source of potable water for Hong Kong and easing the resultant
financial burden, and facilitating the development of the desalination equipment
manufacturing industry, as well as promoting economic development.”


